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STYRELSEMÖTE ÖRNSKÖLDSVIKS BRIDGEALLIANS 2025-02-18 
 

Närvarande Lars Alenius, Eva Eriksson, Per Hoppman, Ann Ingberg, Roger Leissner, Åke Lundberg, Per 
Strandberg, Ingrid Sundgren, Monica Westin 
 

Fördelning Närvarande  
 

Mötets öppnande ÖBAs ordförande Åke Lundberg förklarade styrelsemötet öppnat. 
 

Ekonomi ÖBA har 4 700,- i kassan, 95 500,- på bank och 5 000,- på Ruter-kontot. 
 

Brickläggningsmaskin 
 

Den offert som Åke fått från Bridgeförlaget på maskin MK VI och 672 kortlekar är totalt 
på ca 78 000,-. Styrelsen beslutade att ge ordförande i uppdrag att om möjligt förhandla 
ned summan och sedan beställa enligt offerten. 
 

DM lag 
 

2025-03-15 spelar 6 lag DM hos ÖBA och för detta måste totalt 360 brickor läggas. 
Styrelsen beslutade att för fika under dagen får varje deltagare betala 50,-. 
 

Övriga frågor 
 

Eftersom klubben har ett stort antal spelare vissa kvällar kan det vara problematiskt att 
hitta lämplig parkering. Åke undersöker möjligheten att parkera på Pangets parkering. 
 

Nästa styrelsemöte Nästa styrelsemöte är årsmötet tisdag 2025-03-11, 17.00. 
 

Mötet avslutas 
 

Ordförande Åke Lundberg förklarade mötet avslutat. 
 

 Vid protokollet 

 
Ingrid Sundgren 
 
 

 


